
 
 
 
 
Datum, 25 oktober 2020 
 
 
Aan de Gemeenteraad van de gemeente Papendrecht, 
T.a.v. de heer Aart-Jan Moerkerke, voorzitter, 
Markt 22 
3351 PB Papendrecht  
 
 
Betreft: digitaal vergaderen commissie ABZ van 26 oktober 
 
 
Geachte heer Moerkerke, 
 
Afgelopen vrijdag 23 oktober aan het eind van de middag ontvingen wij een e-mail van de griffie, 
welke wij met deze brief nuanceren én kritiseren. Zo staat er abusievelijk in te lezen: “Enkele fracties 
zijn niet per se voor, maar zullen wel deelnemen aan de digitale vergadering.” 
 
Wij hebben op vrijdagavond hierover fractieoverleg gehad en de unanieme opvatting van onze 
fractie is dat het ‘besluit om op maandag 26 oktober digitaal te gaan vergaderen’ kennelijk via een 
belronde langs de fractievoorzitters is ‘geregeld’. De betreffende vergadering stond conform eerdere 
afspraak als fysiek in de planning. 
 
Feitelijk is dit procedé in onze ogen 'achterkamertjespolitiek', aangezien er geen formeel raadsbesluit 
aan dit besluit ten grondslag ligt. Ook heeft de voltallige raad, dus inclusief de raadsleden die geen lid 
zijn van het fractievoorzittersoverleg, hierover geen uitspraak kunnen doen. Populair gezegd worden 
de spelregels veranderd tijdens het spel. En wij zijn daar geen voorstander van. De wetgever maakt 
het nog steeds mogelijk om fysiek te vergaderen; wij blijven onder verwijzing naar onze brief van 19 
oktober jl. daarom nog steeds bij ons standpunt. Overigens zien wij graag nog een uitgebreide, 
inhoudelijke reactie op schrift van de drie bestuursorganen tegemoet op onze brief van 19 oktober. 
 
De afspraak (tot nu toe) was dat de Raadsvergaderingen digitaal kunnen plaatsvinden, al heeft dat 
niet onze voorkeur, en dat Commissievergaderingen fysiek (o.a. vanwege overwegingen om 
insprekers een kans te geven) plaatsvinden. Onze fractie staat op het standpunt dat er eerst een 
raadsbesluit zou moeten vallen alvorens overgegaan kan worden tot het systeem van digitaal 
vergaderen bij de commissies. Dat leidt er als vanzelf toe dat de commissie ABZ van maandag 26 
oktober (gewoon) fysiek zou behoren plaats te vinden en dus niet digitaal.  
 
Omdat ons heel gemakkelijk het verwijt zou kunnen treffen dat wij verkondigen dat Raads- en 



Commissievergaderingen fysiek, dus in het openbaar, dienen plaats te vinden, of dat wij onze 
verantwoordelijkheid niet zouden nemen, zullen wij niet deelnemen aan de digitale 
commissievergadering van 26 oktober. Er ligt geen raadsbesluit aan ten grondslag en dat vinden wij 
zwaar wegen. 
 
Tot slot, de routekaart waaraan wordt gewerkt zien wij met belangstelling tegemoet. Wel willen wij 
weten hoe input op deze routekaart wordt geleverd. Wij zien graag dat de routekaart vooraf in een 
consultatieronde wordt gebracht bij de fracties, zodat het uiteindelijke raadsvoorstel en -besluit 
hierop kan worden aangepast, alvorens deze worden geagendeerd voor de raadsvergadering. 
 
Wij gaan er van uit dat dit mogelijk wordt gemaakt. Indien dit niet het geval is horen we graag welke 
zwaarwegende argumentatie hieraan ten grondslag zou liggen. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
FRACTIE ONAFHANKELIJK PAPENDRECHT 
 
Ruud Lammers. 


